
 

 

Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta 
 

Broj: 04-GV-04-240/24 

Sarajevo, 07.02.2024. godine 

 

ZAPISNIK O RADU 

36.  SJEDNICE ODBORA ZA URBANIZAM I  

UPOTREBU LOKALNOG ZEMLJIŠTA 

održane 07.02.2024. godine 

Prisutni: 
1. Ismir Smajić, Predsjedavajući  

2. Fikret Jakupović, zamjenik Predsjedavajućeg   

3. Danijela Šahat, članica  

4. Elvedin Korora, član 

5. Sandra Toskić, članica  

6. Edin Duranović, član 

 

Odsutan: Husein Miraščić, član (najavljeno odsustvo) 

 

Sjednici iz Gradskog vijeća Grada Sarajeva prisustvuje: 

- Mirjana Đanović Stanić, rukovodilac Stručne službe za poslove Gradskog vijeća 

 

Sjednici ispred Predlagača prisustvuje: 

- Dženana Šarčević, ispred Stručne službe za poslove kabineta i poslove Gradske uprave 

 

Predsjedavajući Odbora je u 13.01 sati otvorio sjednicu, pozdravio prisutne i utvrdio kvorum za 

punovažan rad i odlučivanje. 

 

Sjednica je započela razmatranjem i jednoglasnim usvajanjem Zapisnika o radu 35. sjednice Odbora 

za urbanizam i upotrebu i upotrebu lokalnog zemljišta, održane 08.01.2024. godine.  

 

 

Na prijedlog Predsjedavajućeg Odbora, jednoglasno je usvojen sljedeći dnevni red: 

1. Prijedlog Plana rada Grada Sarajeva za 2024. godinu  

2. Tekuća pitanja  

 

TAČKA 1. 

Prijedlog Plana rada Grada Sarajeva za 2024. godinu  
 

Uvodno izlaganje podnijela je Dženana Šarčević, ispred Stručne službe za poslove kabineta i poslove 

Gradske uprave. 

Ismir Smajić, predsjedavajući Odbora u diskusiji je iznio određene sugestije. 

 



 

 

Poslije uvodnog izlaganja i diskusije, te sažetka Predsjedavajućeg, Odbor za urbanizam i upotrebu 

lokalnog zemljišta jednoglasno je usvojio sljedeći zaključak: 

Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta sugeriše Gradskom vijeću Grada Sarajeva 

da razmatra Plan rada Grada Sarajeva za 2024. godinu kako je predložen. 

 

 

TAČKA 2.  

Tekuća pitanja  
 

Poslije diskusije, te sažetka Predsjedavajućeg, Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta, 

jednoglasno je usvojio sljedeći zaljučak: 

Odbor za urbanizam i upotrebu lokalnog zemljišta upućuje zahtjev Predsjedavajućem Gradskog 

vijeća, da ubuduće materijale koje razmatra Gradsko vijeće Grada Sarajeva a koji su vezani za 

zaštitu okoliša u pripremi sjednica Gradskog vijeća, razmatra i ovo radno tijelo, a prije svega 

materijale vezane uz projekt „Čista rijeka Miljacka“. 

   

 

PREDSJEDAVAJUĆI ODBORA 

Ismir Smajić, s.r. 

 

 

Predsjedavajući Odbora je u 13.30 sati zaključio rad 36. sjednice Odbora za urbanizam i upotrebu 

lokalnog zemljišta Gradskog vijeća Grada Sarajeva.         

  


